
حضرت مهدی«عجلااللهتعالیفرجه» دوست دارند خود را در قلب جوانان حاضر بیابند
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متن پرسش

با سلام خدمت استاد عزیز: پیشاپیش به خاطر سوالم از شما عذرخواهی می کنم. با توجه به ایام نیمه

شعبان فردا شب عده ای از دوستان قصد دارند در منطقه ای از شهر مراسم نور افشانی راه بندازن. با

توجه به شرایط موجود که می توان هزینه آن را برای خانواده های فقیر صرف کرد ما با این کار

مخالفیم اما دوستان با نور افشانی موافق هستن ولی حرف شما رو فصل الخطاب میدونن. اگه لطف

بفرماد نظرتون رو بگید ممنون میشم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در آن حدّی که اسراف نشود، إنشاءاالله موجب شادی مولایمان میگردد.

بالاخره امام زمان «عجلااللهتعالیفرجه» دوست دارند از این جهت هم خود را در قلب جوانان حاضر

ببینند. البته شادیهایی که با رعایت موازین اسلامی و ادب همراه باشد، در عین شادی و شادی، و

برای عزت انقلاب و تقویت نایب آن حضرت. موفق باشید      


